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Ag.pt. Onderwerp 
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Opening 
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Vaststelling agenda 
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 
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Spreekrecht art. 16 Verordening op de raadscommissies gemeente Medemblik 2016 
Er hebben zich geen insprekers aangemeld. 
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Vaststellen samenvatting commissie samenleving d.d. 11 januari 2018 
Mw.  Schouten-Spijkerman (CDA) staat ten onrechte niet genoemd bij de aanwezigen. 
Met deze toevoeging wordt het verslag vastgesteld. Mevr. Van der Geest merkt op 
dat de ‘button’ op de website bedoeld is om zich aan te melden. Dit kan anders uit 
het verslag worden gelezen. 
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Vaststellen toezeggingenlijst en motielijst 
De toezeggingen en motielijst worden met de adviezen van de griffie overeenkomstig 
vastgesteld. 
Mevr. Selders heeft opgemerkt dat bij M130 het advies van de griffie is: “aanhouden 
?”,  omdat dit deels niet zou zijn uitgevoerd. Dit is echter wel het geval via de 
website en de gemeentepagina. Het tweede deel hoeft niet uitgevoerd te worden 
want uit de evaluatie bleek dat uitvoering van een initiatief op DEZE wijze geen 
navolging verdiend. De commissie besluit op voorstel van mw. Selders M130 af te 
voeren.  
Op een vraag van mevr. Selders bij M149 “onderzoek Eigen bijdrage WMO tarief” naar 
de termijn waarop dit gebeurt, antwoordt mevr. Fit namens collega Nederpelt dat dit 
in het 2de kwartaal 2018 plaats vindt. 
Op een vraag van de fractie PW2010 n.a.v. M151 antwoordt wethouder Fit dat nu al 
activiteiten van het opbouwwerk naar tevredenheid worden afgenomen. De vraag 
over eventuele uitbreiding van het opbouwwerk wordt schriftelijk beantwoord. 
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Actieve informatie college 
Wethouder Fit heeft geen informatie te melden. 
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Rvs Algemene Subsidieverordening (DOC-18-045926) (Portefeuillehouder: J. Fit) 
 
Op vragen van de commissie wordt door of namens wethouder Fit als volgt 
geantwoord: 

- De drie moties van de raad zijn bij het opstellen van de verordening 
betrokken en zullen bij de stukken worden gevoegd. Het is niet altijd 
mogelijk de moties letterlijk in de verordening te verwerken, dit bleek ook 
bij de evaluatie van het Activiteiten Kernen Budget, maar de teneur van de 
moties is meegenomen en zal ook bij de uitvoeringsregels worden betrokken. 

- De nadere uitvoeringsregels die het college gaat vaststellen zullen ter 
kennisname aan de raad worden gebracht. 

- De betrokken leden van de Klankbordgroep worden per mail geïnformeerd 
over de resultaten van hun werk.  

- Subsidieontvangers worden actief geïnformeerd over de nieuwe verordening. 
Dit geldt niet voor subsidieontvangers waarvan de subsidie onlangs is 
afgebouwd. Zij komen immers niet meer voor subsidie in aanmerking, omdat 
het beleid gewijzigd is. 

- Het college krijgt speelruimte bij de uitvoering van de verordening om 
maatwerk te kunnen leveren bij de subsidieverstrekking. Zo kan – bij 
voorbeeld - soms toch een aanvraag in behandeling worden genomen, hoewel 
op grond van de verordening de aanvraag te laat is ingediend en worden bij 
een investeringssubsidies aanvullende stukken gevraagd (offerte/ 
orderbevestiging) die bij andere subsidies niet nodig zijn.  

- Na een goedkeuringsbesluit wordt over het algemeen het subsidiebedrag 
binnen 14 dagen overgemaakt. 

- Niet alles staat in de verordening, omdat bepaalde voorschriften voor 
sommige instellingen niet haalbaar zijn. Zo kan niet iedereen voldoen aan de 
regel dat minstens 50% middels co-financiering dient te worden verworven. 

- Wanneer instellingen of organisaties gelden niet gebruiken/ sparen/ op de 
plank laten liggen, kan dit reden voor afwijzing zijn, omdat subsidie 
stimulerend bedoeld is. Er worden zo mogelijk prestatieafspraken gemaakt 
over het gebruik van subsidiegeld en het nakomen van de afspraken is 
onderwerp van gesprek bij nieuwe aanvragen. Wanneer de indruk is dat 
subsidiegeld niet gebruikt wordt, kan dit reden zijn voor korting. Sommige 
kernraden bleken het geld niet nodig te hebben. 

- De gemeente heeft met het Vrijwilligerspunt samen gewerkt bij het 
informeren van organisaties over het nieuwe subsidiebeleid. Daarnaast 
ontvangt het Vrijwilligerspunt subsidie voor het organiseren van bepaalde 
activiteiten, zoals het vrijwilligersfeest. Ook hier worden jaarlijks 
prestatieafspraken gemaakt en beoordeeld.     

- Op de website van de gemeente kunnen via doorverwijzingen gemakkelijk 
aanvraagformulieren worden gevonden. Deze formulieren zijn toegespitst op 
het soort subsidie. 

- In geval van nieuwe subsidieaanvragen dient de betreffende organisatie zelf 
de website te bezoeken en een aanvraag te doen.    
 

De commissie besluit dat het onderwerp als bespreekstuk op de meningsvormende 
agenda  kan worden geplaatst. 
  

 
8 
 

 
Rvs In Control of Alcohol en Drugs, Preventie en Handhavingsplan Medemblik 2018-
2021 (DOC-18-053835) (Portefeuillehouder J. Fit) 
 

 
 
 
 

Op vragen van de commissie wordt door of namens wethouder Fit als volgt 
geantwoord: 

- Het handhavingsbeleid (controle bij kermissen) is met de horecaondernemers 
besproken en afgestemd. De handhaving zou samen met de inzet van de 
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horecaondernemers worden uitgevoerd. Zij waren ongelukkig met het 
ingrijpen van de gemeenteraad. Het college heeft naar aanleiding hiervan 
geconstateerd dat de raad niet voldoende bij dit intensieve proces van 
voorbereiding van het handhavingsbeleid is meegenomen.  

- Afgesproken is dat bij meldingen van overlast door de wijkagent of de BOA’s 
gereageerd wordt. 

- De volksgezondheid en een goede leefomgeving zijn ook uitgangspunten voor 
dit beleid. Dit blijkt ook uit de bijlage. Daarnaast is vooral verwezen naar 
wet- en regelgeving. 

- De preventie van alcoholmisbruik is hier gericht op de jeugd. Inderdaad is 
door de GGD gesignaleerd dat in toenemende mate ook senioren een 
risicogroep vormen. Het is de bedoeling dat dit in het actieplan Sociaal 
Domein wordt meegenomen. 

- De toename van ambulancegebruik in verband met drugs en alcohol is geen 
gevolg van falend beleid, maar van het vaker voorkomen van indrinken, tot 
comazuipen aan toe. Afgesproken is dat de werkgroep nagaat op welke 
momenten er pieken zijn, zodat daarop het beleid kan worden gericht. 

- Drugshonden, fouilleren en visiteren allèèn leiden niet tot vermindering van 
drugsgebruik, daarom ligt het accent óók op preventie. De genoemde 
maatregelen zijn gebaseerd op eerdere ervaringen en de handhaving is 
ondersteunend aan het beleid. Het is een tweesporen beleid. Het 
gemeentelijk beleidsplan richt zich vooral op preventie, waarbij ouders, 
scholen, sportverenigingen etc. worden benaderd. Over dit gemeentelijk 
beleid wordt de raad nog geïnformeerd. 

- Het streven is gericht op geen alcoholgebruik onder de 18. De praktijk is 
lastig, maar er zijn wel resultaten geboekt. 

- Het intrekken van een vergunning wanneer een klant boven de 18, drank 
doorgeeft aan een klant onder de18 zal niet snel gebeuren. Maar van de 
horecaondernemer wordt verwacht dat hij bij overmatig gebruik niet blijft 
doorschenken en actief is bij het voorkomen van misbruik. Bij niet alle 
horecaondernemers is dit vanzelfsprekend.     

- Er is niet gedacht aan het voorschrijven van een begintijd (naast de 
vastgestelde eindtijd) voor het schenken van alcoholische dranken, omdat 
wet- en regelgeving hier geen mogelijkheden bieden. Bij sportverenigingen 
wordt soms al uit eigen beweging niet voor een bepaalde tijd geschonken, of 
helemaal niet wanneer het jeugdwedstrijden betreft. 

- Het budget voor regionaal beleid en het gemeentelijk beleid is toereikend om 
het beschreven beleid uit te voeren. Overigens wordt voor dit regionale 
beleid niet het lokale beleidsbudget van € 25.000,- ingezet. 

- De gemeentelijke streefpercentages die in de bijlage genoemd worden, zijn 
toegevoegd, omdat de gemeente zelf vanaf 2015 eigen cijfers hanteert. 

- De Westfriese gemeenten scoren naar verhouding beter, omdat elders het 
beleid wat is verslapt met het vertrek van Onno van Veldhuizen en een sterke 
projectleider bij de GGD. Inmiddels zijn nieuwe mensen aangesteld en is met 
nieuwe energie een vervolg opgepakt.    

 
De commissie besluit dat het onderwerp als bespreekstuk op de meningsvormende 
agenda  kan worden geplaatst. 
 
Rvs Gemeentelijke Werkgroep Toegankelijkheid - Pilot Andijk (IVR-18-05314) 
(Wethouder Fit vervangt portefeuillehouder H. Tigges) 

 
 
 
 
 
 
 
 

Wethouder Fit leidt het voorstel kort in en spreekt woorden van waardering t.a.v. de 
inzet van de heer Van Keulen. Het bleek helaas moeilijk, ondanks zijn inzet om een 
werkgroep met ervaringsdeskundigen samen te stellen. Desalniettemin is de 
gemeente goed geholpen met de informatie die beschikbaar is gesteld. Op vragen van 
de commissie wordt door of namens wethouder Fit als volgt geantwoord: 

- De website is inmiddels aangepast, waarbij ook aandacht is voor visueel 
gehandicapten; 

- Het blijkt dat een inventarisatie door een professionele organisatie veel geld 
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kost. Daarom wordt medewerking van de Kernraden gezocht, waarbij binnen 
een jaar twee kernen geïnventariseerd kunnen worden. Dit lijkt ambtelijk 
haalbaar, waarbij de kosten ten laste van het reguliere budget komen. Voor 
kernen zonder kernraad wordt nog een oplossing gezocht. Een combinatie 
met de wijkschouw is een mogelijkheid. Zover bekend is het resultaat niet 
verspreid onder Westfriese gemeenten. Aandacht voor toegankelijkheid van 
openbare ruimte is een reguliere gemeentelijke taak. Dit is nu vanuit een 
burgerinitiatief in Andijk extra opgepakt en wordt vervolgens verbreed. 

- Omdat de ambtelijke capaciteit beperkt is, is hier voor de aanpak 
ondersteuning van buiten gezocht. Het bleek echter moeilijk om vrijwilligers 
te vinden, ondanks flyers die de heer Van Keulen bij verzorgingshuizen heeft 
verspreid. De informatie die verworven is bleek wel heel nuttig en bruikbaar. 
Elk burgerinitiatief vraagt een eigen aanpak. Er is geen gebruik gemaakt van 
professionals van buiten, omdat gekozen is voor training van eigen 
medewerkers. Daarmee wordt in de organisatie kennis verkregen. 

- Op een vraag van de fractie PWF naar de privacy bescherming bij het 
verspreiden van enquêtes naar inwoners van Andijk door de Werkgroep WMO 
wordt schriftelijk geantwoord. Ook een vraag over de opbouw van de kosten 
(pag 10)  zal worden verduidelijkt.  

- Er zijn geen afspraken gemaakt over evaluatie van het beleid, maar deze 
suggestie wordt meegenomen. 

 
De commissie besluit dat het onderwerp als bespreekstuk op de meningsvormende 
agenda  kan worden geplaatst. 
 
 
Sluiting 
 
 
 
 
 
 
Vastgesteld in de commissie Samenleving op 17 mei 2018 
 
 

  
  
  
 


